



Date: 25th November, 2024.

Subject: The 53rd Eid Al Etihad Celebrations UAE.

Objectives:

- To commemorate the founding of the Union in 1971.
- To promote a sense of belonging and loyalty to the nation.



Dear parents:

The Crown Private School invites you to be a part of our 53rd Eid Al Etihad celebrations on Thursday the 28th of November, 2024 from 05:00pm to 08:00pm. Union Day is a celebration of the UAE unity, heritage, and values. Let us honor this special day with unique cultural experiences to create unforgettable memories for everyone. We would like to inform you of some important points regarding the day:

1. School timings for all grades on Thursday the 28th November, 2024 will begin at 03:30 pm at the Police Sports and Shooting Club, Ajman. The QR code for the location is as follows:
2. There will be NO Bus Service on this day.
3. The celebrations will begin at 05:00 pm sharp at the main football stadium.
4. Students do not need to carry their school bag however they can carry their snacks and water.
5. Please ensure that the students wear UAE traditional clothes, unless the teacher has requested the students to wear a specific attire.
6. The celebrations will include special performances by our students and various activities such as Emirati traditional food stations, traditional photo booth, Heena, face painting, different workshops and many corners that showcase the nation's culture organized by student's council members, a special section where our students will display all their hard work they have put into making this celebration a memorable one, in addition a special shooting and bowling sessions will be available for our senior students.
7. Parents can collect their children after the performances and enjoy the different activities.
8. Please note that CPS has applied all the necessary safety measures to ensure your safety is prioritized.
9. If you would like to participate as a parent in any of our 53rd UAE Eid Al Etihad celebrations please get in touch with Ms. Sahar – our School Registrar from the admission department.
10. We would also like to inform you that Friday, 29th November, 2024 is a regular school day with one hour dedicated to honor commemoration day.
11. The 53rd UAE Eid Al Etihad holiday will be on Monday the 2nd December and Tuesday the 3rd of December, 2024. Regular school resumes on the 4th of December, 2024.



May the UAE always be a safe country and many happy returns to all.

Best Regards,



Dr. Kishor Pillai
Director / Principal



التاريخ: 25 نوفمبر 2024.



الموضوع: عيد الاتحاد الـ 53 لدولة الإمارات العربية المتحدة.

الأهداف:

- الاحتفال بذكرى تأسيس الاتحاد عام 1971.
- تعزيز الشعور بالانتماء والولاء للوطن.

أولياء أمور طلبتنا الأعزاء:

تتقدم أسرة مدرسة كراون الخاصة، بدعوتكم للحضور ومشاركتنا فرحتنا واحتفالاتنا بعيد الاتحاد الـ 53 لدولة الإمارات العربية المتحدة في يوم الاتحاد هو احتفال بوحدة دولتنا الحبيبة وبتراثها وقيمها. وذلك يوم الخميس الموافق 28 نوفمبر 2024 في تمام الساعة 05:00 وحتى الساعة 08:00 مساءً، ونود إطلاعكم على بعض المعلومات الهامة خلال هذا اليوم:

1. سيكون الدوام المدرسي لجميع المراحل الدراسية ليوم الخميس الموافق 28 نوفمبر 2024 في تمام الساعة 03:30 عصرًا في

نادي الشرطة للرياضة والرمية - عجمان، يرجى الضغط على الرمز للحصول على الموقع:



2. لن تتوفر خدمة الحافلات المدرسية لهذا اليوم.

3. سيبدأ الحفل في تمام الساعة 05:00 عصرًا في ملعب كرة القدم الرئيسي.

4. يرجى عدم إحضار الحقيبة المدرسية ويمكن للطلبة إحضار حقيبة الطعام.

5. يرجى تقيد الطلبة بالزي التراثي والشعبي الإماراتي أو حسب طلب المعلم المسؤول عن الفقرة التي سيشارك فيها الطلبة.

6. سيتضمن هذا الاحتفال فقرات خاصة لطلبتنا وأيضًا العديد من الأنشطة مثل: المأكولات الإماراتية الشعبية، استديو زمان،

رسم الحناء، الرسم على الوجه والكثير من الأركان والفعاليات الشيقة التي تعبر عن الثقافة الإماراتية المنظمة من قبل مجلس

الطلبة، بالإضافة إلى دروس رمية والبولينغ لطلبة الثانوية.

7. يمكن لجميع أولياء الأمور استلام الطلبة بعد انتهاء الفقرات والاستمتاع بالأنشطة المختلفة.

8. تم أخذ كافة الاحتياطات لضمان أمن وسلامة جميع الموجودين.

9. في حال رغبة ولي الأمر بالمشاركة بفعاليات عيد الاتحاد الـ 53 يرجى التواصل مع مسؤولة قسم التسجيل: أ. سحر.

10. يوم الجمعة الموافق 29 نوفمبر 2024 هو يوم دراسي كالمعتاد، وسيتم إحياء ذكرى يوم الشهيد.

11. ستبدأ إجازة عيد الاتحاد الـ 53 يوم الإثنين الموافق 2 ديسمبر 2024، على أن يُستأنف الدوام المدرسي يوم الأربعاء الموافق

4 ديسمبر 2024.

أدام الله الأمن والأمان على دولة الإمارات الحبيبة وكل عام وأنتم بخير.

